



表格可影印使用
Photocopy the form
if necessary



報名表格 Application Form

截止報名日期 Application Deadline : 21.6 (星期三 Wed)

姓名 Name (中文 Chi) : _____ (英文 Eng) : _____

性別 Sex : _____ 年齡 Age : _____ 身份證號碼 ID Number : _____

住宅電話 Residential Telephone : _____ 手電 Mobile : _____

傳真 Fax : _____ 電郵 Email : _____

通訊地址 Corresponding Address : _____

就讀學校 School Attending : _____

年級 Class (將升讀 Will be promoted to) : _____

由推薦人 / 教師 / 社工* 填寫 Fill in by the referee / teacher / social worker* :

本人推薦 I hereby recommend _____ (參加者姓名 Name of applicant)
參加《愛上錄像的少年計劃2006》to participate in Youth in Love with Video Project 2006

簽名 Signature : _____ 姓名 Name : _____

電話 Telephone : _____ 職銜 Position : _____

學校 School / 機構 Organisation* : _____

*請刪去不適用者 Please delete as appropriate

是否曾經參加任何電影或錄像訓練活動?

Have you ever attended any film / video training activity?

是 Yes (請註明 Details : _____) 否 No

請以優先次序列出最理想的組別 Please list out the priority for the groups

(1為首選, 2為次選…… 1 for the most preferred, 2 for the second...)

導賞期 Appreciation Period (17 - 21.7)

() A組 Group A : 10am - 12:30pm

() B組 Group B : 2 - 4:30pm

訓練期 Training Period (24 - 28.7)

() 第一組 Group 1 : 10am - 12noon

() 第二組 Group 2 : 1 - 3pm

() 第三組 Group 3 : 3:30 - 5:30pm

製作期 (29.7 - 14.8) 的實際活動時間由導師及小組商議

The exact activity time for the Production Period (29.7 - 14.8) is to be arranged among instructors and students.

請以約一百字寫出你參加此計劃的目的與期望

Please write within 100 words about your aims and expectation for joining this Project :

報名事項及須知

1. 報名

- 參加者須填妥報名表格，並連同已貼上\$1.4郵票的回郵信封及港幣950元的劃線支票（抬頭請註明：香港特別行政區政府），寄回香港灣仔軒尼詩道367號富德樓10字樓「藍空間」，信封面請註明：參加《愛上錄像的少年計劃2006》。
- 請於支票背面寫上參加者的姓名及聯絡電話。
- 未能提供表格上所需資料或連同正確費用的劃線支票者，恕不受理。

2. 取錄

- 不論取錄與否，會於6月30日前，以電話個別通知。
- 不被取錄者，所繳交的支票將以郵遞方式退還。

3. 備註及查詢

- 主辦機構保留因應報名情況而作出調動上課時間的權利。
- 節目如有更改，以康樂及文化事務署最後的公布為準。
- 因應個別情況，主辦機構有權要求被取錄的參加者退出，其繳交的費用將不予退還。
- 被取錄的參加者若退出，其繳交的費用將不予退還。
- 如有任何查詢，請致電2572 7202（藍空間）/ 2734 2900（康樂及文化事務署電影節目辦事處）。

以上之個人資料僅供《愛上錄像的少年計劃2006》使用，如欲更改或查詢個人資料，請與「藍空間」聯絡，電話：2572 7202。

Notes to Applicants

1. Application

- Please send the completed application form together with a crossed cheque of HK\$950 (made payable to 'The Government of the HKSAR') and a stamped (HK\$1.4 stamp), self-addressed envelope to InD Blue, 10/F Foo Tak Building, 367 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong. Please remark on the envelope: for the application of the *Youth in Love with Video Project 2006*.
- Please write the name and contact number of the applicant at the back of the cheque.
- Incomplete application forms or applications which fail to enclose the crossed cheque required will not be processed.

2. Successful application

- No matter the application is successful or not, applicants will be informed by telephone on or before 30.6.
- For unsuccessful applications, the cheques will be returned to the applicants by mail.

3. Remarks and enquiry

- The presenter reserves the right to adjust the time of workshop according to the number of enrolments.
- Programmes are subject to change. Please refer to the Leisure and Cultural Services Department's announcements as final.
- Should unavoidable circumstances make it necessary, the presenter reserves the right to withdraw any participant from attending the workshop and the paid fees would not be refunded.
- Refund will not be made to any successful applicants.
- For enquiries, please contact 2572 7202 (InD Blue) / 2734 2900 (Film Programmes Office, Leisure and Cultural Services Department).

The above information will be used for registration of the *Youth in Love with Video Project 2006* only. For change of or access to personal data, please contact InD Blue at 2572 7202.

參加者簽署

Applicant's Signature : _____ 日期 Date : _____